



مجموعة ترافكو ش.م.ب.
Trafco Group B.S.C.



مكتب رئيس مجلس الإدارة
Chairman's Office

22nd April 2021

Announcement

Ramadan Mubarak.

This is to inform you all that Mr. Sridhar, Group CEO of Trafco Group is retiring on 30th April 2021 after 26 years of his service with the company.

On behalf of the board of directors and management, I would like place on record our sincere thanks and appreciation to Mr. Sridhar for his dedication and hard work during tenure of his service, maintaining excellent relations with the subordinates, principals, bankers, government agencies, our customers and other stakeholders.

We wish him all the very best and good luck for a peaceful retired life in the years to come.

I am also glad to introduce to you Mr. Azzam Moutragi, who will take over as the new Group CEO from 1st May 2021.

Mr. Azzam has been with the group for over 16 years as the Head of Operations and I am sure, with his rich experience and business acumen, he will take the company to greater heights.

Ebrahim Zainal
Chairman



ترافكو اللوجستية ش.و.
TRAFKO LOGISTICS S.P.C.



٢٢ أبريل ٢٠٢١ م

اعلان

رمضان مبارك.

نفيدكم بأن السيد/ سريدار الرئيس التنفيذي لمجموعة ترافكو سيتقاعد عن العمل في ٣٠ أبريل ٢٠٢١ بعد خدمة الشركة لأكثر من ٢٦ عامًا.

بالنيابة عن أعضاء مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية يسعدني أن أسجل هنا شكرنا وتقديرنا للسيد/ سريدار لإخلاصه وتفانيه في العمل خلال فترة خدمته الطويلة معنا وبناء علاقات متينة مع المرووسين والمؤسسات المصرفية والجهات الحكومية والشركات التي نتعامل معها وعملاءنا الكرام وكافة أصحاب العلاقة.

نتمنى له كل التوفيق والسلامة، وحياة سعيدة في الفترة القادمة.

وفي الوقت نفسه يسرني أن أرحب بالسيد/ عزام مطرجي الذي تم اختياره كرئيس تنفيذي جديد لمجموعة ترافكو بدءًا من أول مايو ٢٠٢١.

السيد/ عزام بدأ العمل مع مجموعة ترافكو منذ ١٦ عامًا وكان منصبه السابق هو مدير العمليات. إننا واثقون أن تجاربه وخبرته العملية ستكون دعماً لعمليات الشركة لتحقيق أفضل النتائج.

إبراهيم زينل

رئيس مجلس الإدارة